
 MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-PETRŽALKA 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z rokovania 27. mimoriadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 27. mája 2014 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny.  

Ospravedlnení:. p. Lukačková - zahraničná SC 

Neospravedlnený: p. Šebej 

 

Otvorenie zasadnutia: 

Zasadnutie otvoril starosta mestskej časti. Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné počtom prítomných 28 z počtu 35  poslancov, čo predstavuje 80 %. Počet 

poslancov sa v rokovacej sále priebežne menil. 

 

Schválenie programu rokovania: 

 

Hlasovanie o programe: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0,  nehlasoval 0 – program 

rokovania bol schválený. 

 

Návrhová komisia:  p. Ivana Antošová 

   p. Vladimír Kovár,  

   p. Michal Radosa,  
    

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol prijatý. 

 

Overovatelia zápisu: p. Ján Bučan,  

    p. Vladimír Gallo 
 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol prijatý. 

---------- 

 

1. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava–Petržalka za rok 2013     

Materiál uviedol prednosta, informoval o hospodárení mestskej časti za rok 2013. 

Miestny kontrolór p. Fiala predniesol stanovisko k záverečnému účtu. Návrh záverečného 

účtu spĺňa všetky podmienky a odporúča ho poslancom schváliť. 

 

Diskusia: 

p. Pätoprstá – žiada stanovisko kontrolóra spracovať aj z pohľadu hospodárneho 

nakladania s majetkom mestskej časti – napr. predaj pozemku - parkoviska 

Technopolu – pýta sa aký sme mali z toho benefit z obdobia, keď patrilo 

nám,  porovnanie príjmov, 

p. Fiala - vyjadroval sa vecne, z pohľadu odbornosti, hospodárnosti aj efektívnosti 

a súlade so zákonom, ktorý bol dodržaný, rozhodnutia zastupiteľstva boli 

zákonné, 

prednosta - upozornil aj na posúdenie audítora. Príjem za predaj pozemku bol podľa 

rozhodnutia MZ,  
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p. Radosa –  opýtal sa aké iné príjmy okrem príjmov z predaja majetku možno považovať za 

kapitálové, napr. byty po neplatičoch – kapitálové príjmy môžu byť zvýšené 

z predaja majetku, z ktorého nemáme príjmy (byty po neplatičoch), 

starosta – rezervy sú aj v dubióznom majetku, (napr. dlhodobo zazmluvnené športové haly), 

do ktorého treba investovať, je tiež problém vysporiadania majetku mesta 

a mestských častí (tzv. „päťkové“ protokoly), 

prednosta – je v poriadku, ak kapitálové výdavky sú kryté kapitálovými príjmami, alebo 

prebytkom rozpočtu, napr. kapitálové príjmy môžu byť aj dotácie, 

p. Miškov - súhlasí s názorom p. Radosu, výdavky mestskej časti by sa nemali kryť 

kapitálovými príjmami. Problém vidí v naplánovaní významných  kapitálových 

príjmov a z toho sa kryjú výdavky. Hospodárenie mestskej časti je dobré, 

prebytok za rok 2013 považuje za významný a v roku 2014 môžeme riešiť 

územie Petržalky, 

starosta – samosprávy sú limitované, príjmami z dane z príjmu fyzických osôb a daňou 

z nehnuteľností , ostatné sú skôr len dodatkové príjmy. Poukázal, že zadĺženosť 

hlavného mesta môže vážne ohroziť mestské časti v ďalšom období. 
 

Návrhová komisia predniesla pôvodný návrh uznesenia. 
 

Hlasovanie: prítomných 33, za 28, proti 0 , zdržali sa 4, nehlasoval 1 - návrh bol  prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 503   

---------- 

 

2. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2014   

 

Materiál uviedol prednosta. Zdôvodnil zrušenie časti uznesenia č. 342/2013 pridelením 

dotácie od BSK. Informoval o návrhu rozdelenia prebytku hospodárenia, najmä: 

- m.p VPS vo výške 50 tis. € na nákup strojov, 

- rekonštrukcie ciest a oprava parkoviska na Lachovej ul. vo výške 298 tis. €, 

- KZP na zateplenie a opravu strechy vo výške 200 tis. € 

- realizácia projektu Bezpečné bývanie na ul. Medveďovej č. 21 vo výše 30 tis. €, 

- nové alokované triedy MŠ – 50 tis. € z Rezervného fondu 

- rekonštrukcia a oprava vstupov, sociálnych zariadení, striech ZŠ a MŠ vo výške 200 tis. €, 

- školské jedálne – hygienické opatrenia vo výške 30 tis. € 

- osadenie nových odpadkových košov a lavičiek vo výške 35 tis. €, 

- DK Lúky – oprava WC, šatne, sprchy vo výške 50 tis. € 

- ZŠ Tupolevova – areál voľného času vo výške 300 tis. €, 

- oprava a rekonštrukcia škôl (pracovná skupina p. Bučana) vo výške 800 tis. €, 

- Športové zariadenia Petržalky – presun z bežných výdavkov na kapitálové, 

- zriadenie knižnice na ZŠ Turnianska vo výške 8300 €, 

- nedoplatok na energiách Stredisko služieb školám vo výške 14 tis. €. 

 

Diskusia: 

starosta – upozornil, že návrhy mali by predložené do 19.5.2014, 

p. Kríž - víta väčšinu zmien (napr. na Tupolevovej nové smetné koše a lavičky), zaujímal sa 

o parkovisko na Wolkrovej pri Pengyme - boli aj hlasy proti, zachovať pôvodný 

stav, či bolo stretnutie s obyvateľmi?  

 - Navýšenie kapacít MŠ – alokované triedy, pýtal sa, či sa samotné prevedenie 

bude ešte osobitne schvaľovať? 
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starosta – k parkovisku na Wolkrovej bola petícia za jeho výstavbu, pôvodné ihrisko bolo 

zničené vandalmi, poslanci z príslušného volebného obvodu mali stretnutie 

s obyvateľmi, ktorí hlasovali za parkovisko,  

 - alokované triedy MŠ na základných školách postupne prispejú k zmierneniu 

nedostatku miest v MŠ, 

p. Škorvaneková - kde v uznesení je zahrnutá ZŠ Tupolevova, v ktorom bode? 

prednosta - odpovedal - je to bod 6.4.2. programového rozpočtu vo výške 300 tis. €, 

p. Brezinská  – upozornila na prieklep v materiáli, knižnica má byť na Turnianskej a nie na 

Tupolevovej ulici, 

p. Masár -  informoval, že klub podporí zmenu, ale požaduje: 

- čiastku v bode 3, zvýšiť na 60 tisíc € na DOS Medveďovej č. 21, oprava 

výťahov – bod 9.3, 

- k ostatným jeho požiadavkám zaradil napr. doskočiská na verejných detských 

ihriskách, fotovoltaické lampy na Gercenovej, revitalizáciu zelene na 

Bulíkovej, parčík, opravu hracích prvkov, vytváranie nových parkovacích 

miest, zjednosmernenie ulíc, osvetlenie na Nám. Republiky – Vianočné trhy, 

p. A. Hájková - prečo tieto návrhy nedostali písomne, nikde nie sú zaradené Lúky, 

starosta - každý poslanec mal právo podať návrh, problém v časti Lúky je kvôli 

súkromnému vlastníctvu pozemkov, 

p. Pätoprstá - parkovisko na Wolkrovej sa dá urobiť jednoduchá úprava podľa starých 

noriem bez navýšenia rozpočtu, aby sa neplatilo BVS za kanalizáciu.  

 - odporučila pouvažovať o využití 20% financií z fondov EÚ na zlepšenie klímy, 

starosta- poďakoval za podnet, ohľadne fondov z EÚ je potrebná dohoda s mestom 

a ostatnými mestskými časťami, je málo peňazí pre Bratislavu, 

p. Radosa - k oprave výťahu na Medveďovej č. 21, absentujú podklady, tento bytový dom 

predstavuje 30-40% nášho bytového fondu, v akom rozsahu bol vytvorený fond 

opráv, ako bol čerpaný, aký je zostatok?  

 - súhlasil s názorom p. Hájkovej na Lúky, napr. na školský dvor na Turnianskej 

ul. je zanedbaný, treba podporiť aktivity okolobývajúcich ľudí, 

starosta - je vďačný VPS za snahu o riešenie časti Lúky, vlastník pozemku vracia pokuty, 

požiadal vlastníka o darovanie pozemkov s tým, že mestská časť sa o nich bude 

starať,  

 - od BPP chceme informáciu o čerpaní fondu opráva, kvôli výťahom na 

Medveďovej ul., bola vykonaná previerka výťahov, dezolátny stav,  

p. Brezinská, FP - odkiaľ chcú presunúť 30 tisíc €? 

p. Radosa, FP – žiada technicky doplniť uznesenie s tým, že štruktúra zmeny je uvedená na 

stránke 2 a 3, upraviť bod 2 v návrhu uznesenia – kapitálové výdavky, 

prednosta - výťahy môžu byť opravené len z Rezervného fondu, musí to schváliť MZ, 

zvýšia sa kapitálové výdavky a príjmy z finančných operácií o 30 tisíc €, 

p. Farkašovská - zablahoželala hercovi Ladislavovi Chudíkovi k 90. jubileu – skláňa sa pred 

jeho majstrovstvom, 

starosta - informoval, že p. Chudíkovi zablahoželal osobne listom, zároveň ho pozval na 

10.6.2014 do CC Centra na slávnostné udeľovanie ocenení Osobnosť Petržalky. 

 

Návrhová komisia prijala pozmeňujúci návrh p. Masára: 

Navrhujem zmeniť v materiáli konkrétne v dôvodovej správe: kapitálové výdavky zmeniť: 

zvýšiť čiastku na 60 000,- € na realizáciu projektu bezpečné bývanie a opravu výťahov na 

Medveďovej ul. č. 21. 

 

Hlasovanie: prítomných 33, za 29, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 1 - návrh bol prijatý. 
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Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 32, za 29, proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 0 – 

návrh bol prijatý. 
 

Záver: 

Uznesenie č. 504   

---------- 

 

 

Záver 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť, informoval, že dňa 10.6.2014 bude 

mimoriadne slávnostné zasadnutie zastupiteľstva v CC Centre – pri udeľovaní cien 

Osobnosť Petržalky. Pozval všetkých 10.6.2014 na Petržalskú kvapku krvi od 8.00 hod 

v Dennom centre na Gercenovej č. 8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

____________________________    _________________________ 

 Ing. Vladimír Bajan      Ing. Miroslav Štefánik 

 starosta   prednosta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisu:_______________________________    

             

    Mgr. Ján Bučan 

 

   _______________________________ 

                    

    JUDr., Mgr. Vladimír Gallo, PhD. 

 

 

Zapísala:  _______________________________ 

    Mgr. Michaela Kochanská 


